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Joan Rovira, la revelació de l'Ebre
Considerat artista revelació del 2015 als Premis Enderrock 2016 per votació popular

El pÃºblic ha escollit Joan Rovira com a artista revelaciÃ³ del 2015 en la categoria de vot popular
dels Premis Enderrock 2016. El darrer any ha publicat el seu debut de pop d'autor Peix sense
espina (SatÃ©lite K, 2015) i les darreres setmanes ha publicat una canÃ§Ã³ en suport al riu Ebre.
Parlem amb l'ebrenc sobre el guardÃ³ i els projectes en quÃ¨ estÃ  immers.

Com valores haver guanyat el Premi Enderrock 2016 per vot popular a artista revelació?
Per mi és molt especial. Per una banda, que coincideixi el premi artista revelació amb la sortida
del meu primer disc Peix sense espina (Satélite K, 2015) és molt important i em demostra que jo
i el meu equip estem fent les coses bé. D'altra banda, que sigui per votació popular encara dóna
més sentit al premi, ja que, al final, són ells qui em donen suport cada dia, compartint la meva
música o assistint als concerts. Estic molt agraït!

Ets un dels músics més connectats a la xarxa i de fet, has fet uns vídeos molt divertits de
cara als premis!
Si, a part de les càpsules musicals que acostumo a penjar mensualment, m'agrada fer petits
videos propers parlant i mostrant-me tal com sóc. Pels Premis Enderrock vaig fer un vídeo-tutorial
per ensenyar com s'havia de votar. Ens quedarà el dubte de si he guanyat pel meu talent o pel
meu vídeo tutorial! (Riu.)

A banda de Peix Sense Espina, fa unes setmanes vas publicar una cançó en defensa al riu
Ebre, "Lo meu riu", que ja supera les 40.000 visites a Youtube.  Era una espina que tenies
clavada? 
Totalment. Feia molt temps que volia escriure una cançó parlant de la meva terra, la meva gent, el
Delta de l'Ebre. La inspiració va arribar en un moment clau, quan tot això es veia amenaçat per un
pla hidrològic irracional. Molta gent de les Terres de l'Ebre la va escoltar, la va compartir a les
xarxes i se la fer seva. Va ser emocionant poder-la canta el dia de la manifestació d'Amposta, el
passat 7 de febrer, i que la coregessin més de 50.000 persones.

Quins són els projectes que encares aquest any? 
Actualment estem treballant per oferir un gran espectacle en el directe. Energia, missatge i
complicitat amb el públic són els ingredient dels nostres concerts. Al mateix temps, estem
preparant noves cançons per al segon disc, que sortirà a principi del 2017. Estic en un moment molt
dolç de la meva carrera, després de molts anys picant pedra. La gent assisteix als concerts, s'ho
passa bé i repeteix. La família cada cop es fa més gran i això em fa feliç. 
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